
MIESTNE ZASTUPITEĽSTVO MESTSKEJ ČASTI KOŠICE – BARCA 

 

Z Á P I S N I C A 

 

z 4. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca  

konaného dňa 06. 05. 2015 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania 

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

Zasadnutie otvoril a viedol p. František Krištof, starosta mestskej časti Košice – Barca.  

Prítomní boli všetci poslanci miestneho zastupiteľstva. 

Pracovné predsedníctvo pracovalo v zložení p. František Krištof, p. Imrich Buľko a JUDr.  

Mária Želinská a PhDr. Mária Kmecová 

Za zapisovateľku bola menovaná Lucia Brečková. 

Za skrutátora bol navrhnutý a schválený Marián Kačmár. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení p. Ing. Ivo Čabra MBA a p. Imrich Buľko. 

Stála návrhová komisia pracovala v zložení Jarmila Kunová a Dušan Pracko.                 

Starosta, František Krištof, informoval o predloženom programe rokovania a vyzval poslancov na jeho 

schválenie a prípadné doplnenie.  

Ing. Daniel Antal navrhol doplniť bod 3a – Požiadavky k zmene územného plánu. 

Bod nebol zaradený do rokovania.  



Hlasovanie o doplnení programu rokovania  – neprijaté. 

Hlasovanie o celkovom programe – jednomyseľne prijaté. 

 

2. Dopyty a návrhy občanov 

 

Ing. Štefan Varga upozornil na výjazd z Barce pri električkovej trati a informoval sa o čistení skládky 

Čapaš.  

Pán starosta uviedol, že svetelná signalizácia zabezpečuje bezpečný prechod áut a peších, vjazd 

električky riadi dopravný zákon. Správa komunikácie patrí Dialničnej spoločnosti. 

K skládke na Čapaši pán starosta uviedol, že v súčinnosti s mestom je prijatý spoločný  postup na 

čistenie uvedenej skládky. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie dopyty a návrhy občanov – 

jednomyseľne prijaté 

 

3. Doplnenie požiadaviek na zmenu územného plánu 

 

Pán starosta uviedol, že na MÚ boli doručené požiadavky na riešenie územného plánu, boli 

zapracované do materiálov na rokovanie a odporučil ich postúpiť mestu Košice. 

Ing. Čabra navrhol odporučiť žiadosti na zapracovanie do územného plánu Mestu Košice.    

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice - Barca žiada starostu mestskej časti Košice –Barca 

o predloženie odporučenia zastupiteľstva MČ Košice – Barca k zapracovaniu požiadaviek občanov 

a mestskej časti do nového územného plánu mesta Košice a územného plánu zóny Barca – 

jednomyseľne prijaté  

 

4. Kontrola uznesení 

Bez rozpravy 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu o kontrole 

uznesení z 3. zasadnutia miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – Barca konaného dňa 

04.03.2015  – jednomyseľne prijaté 

 

5. Informácia starostu o činnosti od posledného MZ 

 

Pán starosta doplnil materiál ústne o aktuálne činnosti. 

Dušan Pracko sa informoval o výstavbe telocvične pri ZŠ. 

Pán starosta uviedol, že momentálne prebieha kolaudačné konanie na prístupovú komunikáciu, 

stavebný materiál je objednaný a stavebné povolenie sa zabezpečuje.  



Marek Rusnák sa informoval ohľadom výstavby vodovodu a kanalizácie v lokalite Svetlá Pustá. 

Pán starosta uviedol, že VVS bude hľadať priestor na vybudovanie kanalizácie v uvedenej lokalite. 

Marián Kačmár sa informoval ohľadom rokovania prenájmu pozemku pod bytovkami.   

Pán starosta uviedol, že na rokovaní požiadala matka predstavená o splatenie zostávajúcej čiastky. 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie informáciu starostu 

o činnosti od posledného MZ – jednomyseľne prijaté 

 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

 

Správa o kontrolnej činnosti bola predložená v materiáloch. Pani kontrolórka uviedla, že pri 

vykonaných kontrolách boli zistené nedostatky. Pán starosta prijal opatrenia na odstránenie zistených 

nedostatkov.   

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra – jednomyseľne prijaté 

 

7. VZN o predaji – doplnok č. 1 

Na MČ Košice – Barca bol doručený protest prokurátora, ktorý smeroval proti VZN Trhový poriadok 

pre trhoviská a príležitostné trhy, ktorým sa upravujú podmienky predaja výrobkov a poskytovania 

služieb na trhových miestach. VZN bolo upravené na predchádzajúcom zastupiteľstve a zverejnené na 

úradnej tabuli v zákone stanovenom termíne. 

Dušan Pracko uviedol, že finančná komisia odporúča trhový poriadok schváliť.      

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje Doplnok č. 1 k VZN Mestskej časti 

Košice – Barca č. 1/2010 Trhový poriadok pre trhoviská a príležitostné trhy v Mestskej časti Košice 

– Barca. – jednomyseľne prijaté 

 

8. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu za rok 2014 

 

Pani kontrolórka uviedla, že záverečný účet je predložený v súlade splatnými predpismi, informačná 

povinnosť bola dodržaná, audit bol spracovaný, účtovná uzávierka bola spracovaná, bola vypracovaná 

inventarizácia záväzkov, pohľadávok a účtov. Prebytok rozpočtu v sume 1 035,49 Eur navrhuje použiť 

na tvorbu rezervného fondu. Celoročné hospodárenie schvaľuje bez výhrad.    

Dušan Pracko odporučil stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu schváliť.  

Návrhová komisia – návrh na uznesenie  

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie stanovisko hlavného 

kontrolóra  k návrhu záverečného účtu za rok 2014 – jednomyseľne prijaté 



 

9. Záverečný účet mestskej časti Košice – Barca za rok 2014 

Dušan Pracko po zasadnutí finančnej komisie odporučil predložený záverečný účet schváliť. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca 

a, berie na vedomie správu nezávislého audítora  o vykonanom audite  za rok 2014, 

b, schvaľuje záverečný účet MČ Košice – Barca za rok 2014 a celoročné hospodárenie bez výhrad, 

c, schvaľuje odvod 10% skutočného prebytku za rok 2014 t.j. 1035,40 Eur do rezervného fondu.  

 

10. Prijatie daru - pozemku 

 

Pán starosta uviedol, že Ing. Ľuboš Kovařík chce darovať MČ komunikáciu pri VSS – ulicu Titánovú. 

Dušan Pracko uviedol, že ak sú doložené požadované doklady odporúča prijať tento dar. 

 

Mestská časť uznesením dar prijala a to pozemok reg. C, p.č. 85/6 o výmere 407 m2, vedených na LV 

č. 3365, k.ú. Barca. Na uvedenom pozemku nebude v súčasnej dobe MČ realizovať prístupovú 

komunikáciu s povrchovou úpravou /v zmysle projektovej dokumentácie/ z dôvodu nedostatku 

finančných prostriedkov.  

Imrich Buľko si osvojil tento návrh. 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje prijatie daru – pozemok parcela reg. 

C, p.č. 85/6 v katastrálnom území Barca o výmere 407 m2, druh pozemku zastavané plochy 

a nádvoria zapísaný na LV č. 3365, k.ú. Barca od vlastníkov Ing. Ľuboš Kovařík a manž. Ing. 

Adriána Kovaříková vrátane vecných bremien zapísaných na predmetnom LV časť C: ťarchy – 

jednomyseľne prijaté 

 

11. Pomenovanie ulíc   

 

Pán starosta uviedol, že je potrebné vybrať pre novovytvorené ulice v MČ Barca  - Lokalita pri ihrisku 

názvy ulíc. Názvoslovná komisia mesta Košice upozornila že zaužívané ulice nachádzajúce sa MČ 

Barca sa nenachádzajú v katalógu ulíc Mesta Košice.  

Poslanci sa zhodli na názve novej ulice - Platinová 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca odporúča schváliť názov ulice Lokalita pri 

ihrisku – ulica Platinová. 

 

12. Prenájom pozemku za účelom riešenia parkovacích miest 

 

Pán starosta uviedol, že za účelom riešenia parkovacích miest je potrebné riešiť nové parkovacie 

miesta. Predbežne rokoval s farárom Reformovanej kresťanskej cirkvi o prenájme pozemku a to 

parcely 514/3 o výmere 633 m2. 



 

Jarmila Kunová doteraz nevidí problém s parkovaním. 

Dušan Pracko vidí v prenájme vyriešenie dlhodobého problému parkovania v centre Barce.   

Marián Kačmár a  Ing. Daniel Antal súhlasia s prenájmom pozemku za účelom zriadenia parkovacích 

miest. 

Ing. Ivan Čabra nesúhlasí s prenájmom pozemku z dôvodu nekoncepčnosti riešenia.  

Imrich Buľko navrhol pri úprave komunikácie Námestie mladých poľnohospodárov vymerať uvedený 

pozemok a potom sa rozhodnúť.   

Marek Rusnák navrhol poveriť starostu možnosťou komplexného riešenia parkoviska na ulici 

Námestie ml. poľnohospodárov.  

 

Uznesenie sa neprijalo 

 

13. Zriadenie vecného bremena – VSD – Svetlá Pusta 

Pre realizáciu transformátovej stanice  a elektrického vedenia pre časť Svetlá Pustá požiadala 

Východoslovenská distribučná spoločnosť o súhlas so zriadením vecného bremena v zmysle 

projektovej dokumentácie na pozemkoch, ktoré má v správe mestská časť. 

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca súhlasí so zriadením vecného bremena 

v prospech Východoslovenskej distribučnej a.s., na parcelách registra „E“, p.č. 453/503 a 453/504 

v katastrálnom území Barca, zapísaných na LV 3609 za odplatu, v zmysle znaleckého posudku za 

účelom umiestnenia elektroenergetického zariadenia a jeho príslušenstva – jednomyseľne prijaté.     

 

 

14. Zriadenie štábu CO 

V súvislosti so zmenou legislatívy sa ruší na úrovni MČ doterajší krízový štáb a zriaďuje sa krízový 

štáb na úrovni mesta Košice. Z uvedeného dôvodu je potrebné na úrovni MČ zriadiť štáb CO, kde 

vedúcim štábu je starosta.   

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie zloženie štábu CO: František 

Krištof, Dušan Pracko, MUDr. Zlata Antalová, PhDr. Mária Kmecová, Tomáš Varga – 

jednomyseľne prijaté 

 

15. Prerokovanie platu starostu  

 

Pán starosta uviedol, že raz ročne je potrebné prerokovať plat starostu MČ. 

Dušan Pracko uviedol, že po prerokovaní na finančnej komisii navrhuje ponechať starostovi doterajšiu 

výšku platu. 

Imrich Buľko navrhol zvýšenie platu o 15% z dôvodu ponechania platu od roku 2007.  

Marek Rusnák navrhol zvýšenie základného platu podľa zákona o doteraz platné percento t.j. navrhol 

výšku platu 2 506  Eur. 



prestávka 

 

Ing. Ivo Čabra navrhol zdržať sa hlasovania poslancom, ktorý sú v hlasovaní v konflikte záujmov s 

Mestskou časťou a to Marek Rusnák a Imrich Buľko.  

 

Uznesenie sa neprijalo. 

 

 

16. Prerokovanie úväzku hlavného kontrolóra 

 

Dušan Pracko navrhol zvýšiť pracovný úväzok kontrolórky z dôvodu naberania administratívnej 

činnosti z 0,25% na 0,5% a upraviť mzdové náležitosti.   

Bez rozpravy. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje: 

- Pracovný úväzok hlavného kontrolóra: 50% 

- Pracovný čas hlavného kontrolóra: 18,75 hod. týždenne s účinnosťou od 01.06.2015- 

jednomyseľne prijaté 

 

 

17. Dopyty a interpelácie poslancov 

 

Ing. Daniel Antal prezentoval činnosť sociálno-kultúrno-športovej komisie pri organizovaní 

Barčianského majálesu.  

Dučan Pracko oznámil, že na finančnej komisii sa diskutovalo o záverečnom účte, plate starostu 

a proteste prokurátora.  

Ing. Ivo Čabra upozornil, že MČ je generálnym sponzorom Futbalového klubu a na futbalovom 

ihrisku nie je umiestnená reklamná tabuľa o prezentovaní MČ. 

Pán starosta uviedol, že na ihrisku sa nachádzala tabuľa s erbom aj vlajkou ale z dôvodu poškodenia sa 

demontovala a z nedostatku finančných prostriedkov nebola vyhotovená nová. 

Ing. Ivo Čabra sa ponúkol sponzorsky vyhotoviť reklamnú tabuľu.   

Pani kontrolórka uviedla, že nájomná zmluva s Bistrom Mimi je upravená: Marek Balogh nesúhlasí 

s dobou nájmu na neurčitú dobu, požaduje dobu určitú od 01.06.2015 na 10 rokov.  

Diskusia pokračovala rôznymi pripomienkami poslancov.  

 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca berie na vedomie dopyty a interpelácie 

poslancov - jednomyseľne prijaté 

 

 

 



   

18. Žiadosti o prenájom  

Na mestskú časť bola doručená žiadosť o prenájom priestorov od Občianskeho združenia Smajlík. 

Dušan Pracko navrhol odpovedať žiadateľovi  - priestory nemáme a žiadosť nebudeme evidovať. 

Ing. Daniel Antal uviedol, že momentálne priestory na prenájom nemáme ale je za podporu uvedenej 

činnosti. 

Ing. Ivo Čabra uviedol, že mestská časť by so zriadením tohto centra nemala žiadne výdavky – 

centrum požaduje len priestor. 

Pani kontrolórka uviedla, že ak sa uvolní mestskej časti priestor na prenájom, je povinná zverejniť 

informáciu o priestore na prenájom a účel prenájmu. 

Pani prednostka podporila zriadenie Materského centra. 

Uznesenie sa neprijalo. 

 

19. Rôzne 

 

Na miestny úrad boli doručené žiadosti o dotáciu od klubov dôchodcov a knižnice J. Bocatia. 

Ing. Daniel Antal navrhol schváliť dotáciu pre kluby dôchodcov. 

Návrhová komisia – návrh na uznesenie 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Barca schvaľuje poskytnutie dotácie 

a, pre Jednotu dôchodcov Slovenska – Seniorklub Košice – Barca vo výške 250 €, účel použitia – 

výdavky na materiálne zabezpečenie klubovej činnosti a výdavky na zabezpečenie účasti členov na 

kultúrnospoločenských podujatiach organizovaných klubom 

b, pre Združenie kresťanských seniorov Slovenska – klub Košice – Barca vo výške 250 €, účel 

použitia – výdavky na materiálne zabezpečenie klubovej činnosti a výdavky na materiálne 

zabezpečenie klubovej činnosti a výdavky na zabezpečenie účasti členov na kultúrnospoločenských 

podujatiach organizovaných klubom – jednomyselne prijaté. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

  

Zapísala: Brečková Lucia 

V Košiciach – Barci, 12.05.2015 

 

 

 

 

 

..........................................                                                  ......................................... 

Lucia Brečková                                                                  František Krištof 

            zapisovateľka                                                                        starosta 

 

 

 

 

 

 .............................................                                               ........................................ 

        Ing. Ivo Čabra, MBA                                                            Imrich Buľko 

        overovateľ zápisnice           overovateľ  zápisnice 

 


